
 
Sportslig beretning 2022/2023 

Et år med rigtig mange udfordringer og mange nye ansigter rundt omkring i HFK … og heldigvis stadig mange kendte 

som alle får hjulene til at dreje i vores forening    

Vi har i starten af året takket farvel til Simon Thams som børnetrænercoach der søgte nye udfordringer og efter en lille 

overgangsperiode kunnet glæde os over at sige velkommen til Jacob Andreasen i samme rolle. 

Ligeledes har vi på pigesiden også taget afsked m Per V. Hansen Dos Santos efter et kæmpe stykke arbejde og før 

sommerferien været heldig at finde en afløser i Rasmus Andre Hansen som bringer os en masse ny energi og tanker 

med ind i afdelingen.     

Det er indiskutabelt at brugen af ”sportlige udviklere” som support til og for vore mange trænere på hele 

ungdomssiden (piger og drenge) er vigtig – og formentlig kommet for at blive !     

Jeg håber og opfordrer til at alle børne, input og ungdomstrænere sørger for at tilegne sig viden - og søger hjælp i 

mangel af samme hos både Rasmus og Jakob ! 

Baneforhold er et fast emne i min beretning – og her har året (sommer og vinter) budt på en del ”give and take” sager 

….. hvor licenskravene hos DBU, sammenholdt med mange bredde medlemmer og en stadig mere begrænset  

banekapacitet har tvunget os til at ”rykke sammen i bussen” 

Det lykkedes igen i år – men det kræver stadig større ressourcer (og MANGE forhandlinger) at skulle finde bare få m2 

baneplads i samarbejde med kommune og vores omegnsklubber.     

Så fromt er derfor mit ønske om at dette år måtte være (næst) sidste år emnet skal berøres …………    

Det er vigtigt for mig at få nævnt alle de frivillige trænere der uge efter uge, måned efter måned og år efter år skaber 

værdifulde læringsmiljøer omkring de unge  …… I løfter en kæmpe opgave omkring at give og udvikle deres sociale 

kompetencer …. Og udover motionen giver dem en masse brugbare erfaringer som alle - lige fra familie og 

kammerater og helt frem til fremtidige arbejdsgiver kan nyde godt af.   

Herunder sorterer også den del af sporten jeg måske helst vil undvære – snyd med holdkort, disciplinær sager pga 

dårlig opførsel …. Jeg er klar over at vi bliver udfordret tit, såvel på banen som udenfor, både verbalt og i gerning …. 

Og til det vil jeg anmode alle om hæve hovedet, skyde brystet frem og modstå fristelsen for at give igen med samme 

mønt eller værre !  

Til trænere ( og forældre) vil jeg komme med det her råd …. Børn gør som du gør … ikke som du siger  …. Så vis dem i 

handling hvad der kræves når det brænder på !       

Til alle trænere skal der dog lyde et stort og ydmygt tak for jeres indsats ….. i er maskinrummet på den her fabrik .. og I  

laver en endeløs mængde gode oplevelser for vores medlemmer !      

Jeg er blevet bedt om at revitalisere sportsudvalget  - og vil over den kommende periode forsøge at fastlægge nogle 

sportslige fikspunkter omkring træningsmængde og indhold – så nytilkomne kan se hvad der tilbydes  - og hvad der 

skal gives igen for alt driften glider uden for store udsving. 

 



Her vil kontoret ved Chr. Niemann + Jakob og Rasmus sammen med de respektive formænd  komme med input til en 

fremtidig masterplan som omhandler både praktik og indhold  - for såvel trænere som medlemmer!  

Så vi skal ikke hjem …. Vi skal videre ! 

Rasmus Hansen 

Sportslig Ansvarlig 

 

 

 

Sportslig beretning Input 

Alle hold er kommet godt i gang.  

U10 har tre 5 mands hold tilmeldt. Mange til træning 

U11 har 2 hold tilmeldt. Har fået nye assistent trænere efter ferien, så det kører bare.  

U12 kører vildt godt med 4 hold tilmeldt og mange til træning, samt mange trænere.  

Vi tager på træningslejr den kommende weekend. 56 tilmeldte  

Samarbejdet med udviklingstræner kører vildt godt, og børnene tager godt i mod det  

 

Sportslig beretning Børne-afdelingen 

I børneafdelingen startede vi året med at vores Børneudviklingstræner stoppede. Dette satte os 

desværre en del tilbage. Meget lå på skuldrene af vores fantastiske frivillige trænere og de sikrede 

at alle vores børnemedlemmer fik både, kampe, træning og hygge.  

I foråret fik vi heldigvis besat stillingen som børneudviklingstræner igen ved Jacob Andreasen og vi 

er nu på skinner igen. Ingen nævnt ingen glemt så skal året dedikeres til de frivillige i 

børneafdelingen. 

 


